           David jaskowiak refused to defend and protect my Mother, Jane Herring 
                    (2021-x2110) in guardianship as her court appointed lawyer

1. Jaskowiak was assigned to be Jane’s lawyer during the petition hearing to 
    determine Jane’s incapacitation by judge Weilheimer, even though Jane had 
     more than enough money to hire her own lawyer.

2. Jaskowiak promoted himself as a free lawyer to Jane and Arthur, paid for by the 
     county. Jaskowiak never informed Jane or Arthur we could hire our own lawyer 
      at any time.

3. For unknown reason, Jaskowiak had been kept on long after the petition  
     hearing.

4. According to the rules for lawyers in Pennsylvania, a lawyer’s obligation is to his 
    client. If he/she do not want to defend or promote their client, they are 
     obligated to quit.

5. Even though this matter was totally new to Jane and Arthur, with dire 
     consequences to both Jane and Arthur, Jaskowiak refused to let Arthur sit in on 
     the meetings with Jane. Jaskowiak refused to make notes for Jane and Arthur to 
     review later.

6.. Jaskowiak never defended Jane in court. He refused to carry out Jane’s wishes 
      to promote her son Arthur to be her guardian as she had made it clear in 
      writing and by mouth.

7. During the hearing, the psychologist (hired by Weilheimer) Ledakis, explained 
       his “evaluation” that he used to “determine” Jane was incapacitated. When it 
       was Arthur’s turn to question Ledakis, Arthur, using his 41 year’s experience of 
       lie detection testing and training worldwide, Arthur totally exposed and 
       destroyed Ledakis’s fake evaluation. Arthur proved the “evaluation had 
       basically no independently proven accuracy. Arthur also proved that because 
      Ledakis never audio or video recorded the “evaluation” of Jane, there was no 
      proof that he ever gave her one, but simply wrote Jane was “100% 
       incapacitated” for the benefit to the Racket.

8. Ledakis did say that Jane had no problem living at home and with Arthur living  
        there with her for about 2 years, everything was fine. 

9. In fact, when it came to the part in the hearing to discuss Arthur as a possible 
       guardian, Jaskowiak, Camp, jsh and Weilheimer all viciously attacked Arthur 
       with false accusations and insults because Arthur had exposed the corruption 
       of Ledakis and his “evaluation” (if it was ever done) and which was also used 
        on many other victims, had no independent proof of accuracy. 

10. Because hundreds, if not thousands of people were also victimized by Ledakis’s 
       fake “evaluations” of incapacitation, those victims were sentenced to a life of 
        druggings and poverty in nursing homes where there would stay until they 
         died.

11. Jaskowiak never brought in anyone that Jane dealt with during every year 
       (primary doctor of 21 years, CPA of 21 years, investment people of 21 years, 
        monthly financial statements, bills, etc) that would have proven Jane did not 
        need any guardian.

12. Jane was mentally, medically, physically and psychologically sound. Jane was 
       extremely happy living everyday in her large house, Arthur having dinner with 
       her everyday and later Arthur living at her house. Jane was still driving her car 
       safely at age 96. No one, including her doctor of 21 years and her own 
       daughter, jsh, who has a long history of hating her Mother, ever said Mother 
        should stop driving. 

13. Jaskowiak never wanted to defend Jane because he wanted Jane to be 
       guardianized as part of the “Plan” because she had a lot of money and a very 
       luxurious house and possessions for this “guardianship mafia”. 

14. Jaskowiak, Weilheimer, Camp (daughter jsh’s lawyer), all were a witness to 
     Arthur exposing Ledakis and his “evaluation” as a fraud on Jane. Ledakis’s 
    “evaluation” cost Jane about $5,000 for only about a 2 hour session, if it ever 
      happened. Ledakis has no proof that they simply talked for about 2 hours. 
      Ledakis, just like Jaskowiak, refused to let Arthur be there during that time.

15. After Arthur was done exposing Ledakis and his fake “evaluation”, neither 
      Jaskowiak, camp and Weilheimer said a word. They did not know how to 
      handle this new serious problem of their fake “evaluations” on people that was 
      exposed by Arthur and what effects it would have to their “Plan”. 

16. Jaskowiak promoted Dwayne Logie to be guardian of person and estate to 
      Jane. Court records prove jaskowiak and Logie have a long, connected history 
      of hiring each other for monetary profit.

17. Because Arthur had been personnaly attacked, with lies, by Jaskowiak, Camp 
      and Weilheimer, he was disqualified to be the guardian to Jane, which 
      devastated Jane.

18. After Logie was appointed as guardian, several weeks later, using a lie about a 
      “care manager” wanting to meet Mother, logie and my sister, jsh, kidnapped 
       Mother from her Mother’s house and imprisoned Mother in Jsh’s house. 

19. The billing hours claimed by Jaskowiak and all other guardians and their many 
       lawyers are not able to be proven as real.

20. In fact, all of those billing hours, even if real, were only used by Jaskowiak to 
        enrich himself and did nothing for the benefit of Jane. Jane is his client, 
       jaskowiak serves HER. 

21. Arthur had proven in many documents that Jaskowiak and others, including 
      guardians, their lawyers, care manager Klock, psychologist Ledakis and the 2 
      judges in this case: weilheimer and sterling, are part of a mafia: a group of 
      people working together to commit a crime. Their crime is called racketeering 
       and is prosecuted under RICO. 

22. Those mafias in orphans court have for decades preyed upon people, mostly 
       elderly who have a lot of money and a house to steal for themselves.

23. Using fake and unreliable “evaluations” by a psychologist who will say what the 
       mafia wants him to say, those psychologists are commonly referred to as 
      “whores of the court”, those “evaluations” have no independent proof of 
       accuracy.

24. Those “evaluations” are used to claim the person is “100% incapacitated. The 
      “evaluations” are never audio or video recorded, even when used in legal 
       matters, to prove what the person said or did not say, how the person said it 
        or did not say information.

25. A easy to use cell phone could record those sessions. They are free to use. 
      Those cell phones can also be used, in place of monitors, to prove what the 
       person said or did not say. Cell phones do not lie, paid psychologists and 
       monitors do.

26. Neither Jaskowiak, Gelsinger or weilheimer want a cell phone to record the 
       visits of Arthur with his Mother so Arthur can protect himself from lies the 
      people in the mafia tell the monitors to write in their reports to “demonize” 
       Arthur, as they done for 2 years, as an excuse to reduce or deny Arthur and 
       Jane visits with each other. 

27. Jaskowiak and the other guardians and their lawyers continued to “demonize” 
       (lie about a honest and caring family member) Arthur to gradually reduce and 
        deny Arthurs visits with his Mother as punishment for not going along with 
        the mafia’s barbaric and inhumane scam on Mother. Jsh always went along 
         with the scam. The demonizing of the family member or the loved ones of the 
         victim by either the guardian and/or their lawyers 
         is standard practice by those corrupt people nationwide to hide the 
         mistreatment by the guardian and also to create expensive and massive       
         billing hours for hours for the lawyers, guardians, etc so those people can 
         enrich themselves at the expense of the victim.

28. Jaskowiak and the others in this mafia (past and present) have used 
      demonizing of Arthur and other such tactics, including blaming Arthur for 
      Jane’s swollen legs, to demonize Arthur because he has been exposing the 
      scam on Jane since it started by the fake petition of guardianship on Jane on 
      May 18 2021, just 2 days after Mother’s 96 birthday. 

29. That fake petition for guardianship was started by Jane’s daughter, jsh, along 
       with the help of the trust lawyer of 21 years for Jane, Ronald Fenstermacher, 
       and who had been Jane’s guardian of the estate since May 2022 until her 
      painful barbaric and inhumane death by morphine on July 2 2024. 

30. Fenstermacher admitted in court in early 2023 that he had not seen or talked 
       to Mother for 4 years. As a lawyer and her guardian, he is supposed to keep in 
       constant contact with his client and carry out her wants and wishes. 

31. Fenstermacher has helped jsh on other occasions to help steal money from 
      Mother without consulting her. Arthur has always stopped those attempts of 
      theft .

32. Jaskowiak and other members of the mafia saw Arthur’s love, honesty and 
       devotion to his Mother as a threat to their grabbing Jane’s vast assets.  

33. Jaskowiak knows, as a lawyer, any type of claims (written or oral) by anyone, 
       without them being there to validate that information is only here say, just 
      pure gossip. Jaskowiak always used claims by nursing home staff members and 
      monitors to claim Arthur said or did things to make Mother upset, but he never 
       wanted to prove them in court. 

34. Jaskowiak knows, as a lawyer, the basis of U.S. law: A person is innocent until 
       proven guilty in a court of law and a person has the right to face their accuser.

35. Jaskowiak refuses to obey those laws because he is corrupt and is part of the 
       guardianship mafia to steal the financial assets of Mother and his other 
        victims.

36. Jaskowiak and the others in the mafia either create problems and/or 
      deliberately ignore other problems involving Jane’s health and happiness 
      knowing Arthur will object and try to get those guardians and lawyers to fix 
      them who are assigned to Jane. Thus, the mafia knows they are creating very 
      expensive billing hours for themselves at Jane’s expense. Those problems 
       involving Jane are never  fixed.

37. With this mafia, including Jaskowiak in charge, Jane has far less priviledges  
      than POW’s under the Geneva Convention. Under the Racket’s control, Jane 
      has far less privledges than prisoners in prison for all types of crimes, including 
       murder.

38. Jaskowiak and the mafia has totally ignored Pennsylvania state law Title 20, 
      section 5521 of how a guardianship must be run and how the guardians must 
       act for the incapacitated person for the benefit of Jane for over 3 years. Jane 
       died at 99 years old because of the scam of guardianship.

39. If he followed that law, about 99% of all of his lawyer fees would have been 
        eliminated. Jaskowiak used his law license as a license to steal from Jane.

40. Jaskowiak has allowed jsh to ban phone calls, letters, ministers, cards, a phone 
      in Jane’s room, no outside visits into society, no visits by Jane to Jane’s 
      beautiful home for Mother to enjoy her much loved possessions of almost 100 
      years for Jane’s happiness and welfare. Jsh refused to let Mother live in a much 
       bigger, much nicer and much cheaper place to live. 

41. How could Jaskowiak allow his client to be banned from human contact, to live 
       in such barbaric and inhumane conditions in solitary confinement and in a 
       sensory deprived environment for 3 years until Mother died? 

42. Jaskowiak knows Jane only was said to have a little memory issue that the 
       court’s own hand pick “expert” Ledakis said. Ledakis also Jane had no 
       problems with daily living on her own and because Arthur had been there for 
       over about 2 years, everything was fine. 

43. Jaskowiak refused to bring in any of the people Jane dealt with on a day to day 
       basis (medical doctor of 21 years, CPA of 21 years, Mother had no unpaid or 
      over due bills, no strange checks, Mother’s investment people of 21 years who 
      would have said Jane was totally financially sound, etc) to prove Jane did not 
       need any guardians.

44. Jaskowiak did not defend and protect Jane from being guardianized and 
       refused to promote Arthur to be her guardian as she told Jaskowiak and others 
       many times because Jaskowiak WANTED Jane to be guardianized for her assets 
       for himself and the Racket.

45. Jaskowiak ignored the facts in PA law that would allow Jane to make her own 
      decisions pertaining where she lives and who would be in charge of her. 
       Federal  law dictates the victim must live in the LEAST restricted setting. 

46. Jaskowiak allowed his client to be forced to live in a cage like an animal for 3 
       years when Jane was NEVER accused or diagnosed with any mental problem 
        where she is a threat to herself or to others.

47. Jaskowiak, Camp, Logie and Weilheimer have all refused to say who ordered 
       the kidnapping of Jane on August 25 2021 by jsh and logie. There was no court 
        order by Weilheimer for the kidnapping. 

48. It logie and jsh did it on their own, why didn’t jaskowiak order Jane back 
       home? If jaskowiak ordered Jane kidnapped, why didn’t Weilheimer order Jane 
        back home?

49. The answer is the mafia had their “plan” to get Mother out of her house, 
      Arthur evicted against Jane’s orders, the mafia would divide Janes expensive 
       possessions and the mafia would follow the nationwide playbook of other 
        guardianship mafia’s nationwide: sell the house very cheap to a friend who 
        then sells the house at full value and the mafia splits the profit. The victim 
        and the family never see the profit and never know the house was resold.

50. My massive news website www.protectmyparents.us has a great deal of 
       information about guardianship corruption.

51. The mafia, headed by Weilheimer, had demanded I move out, even though I 
       have offered to pay the court accepted costs of operating the house at 
       $16,500 a year. The mafia claimed me living there was a burden on Jane’s 
      “estate”. But, the mafia always refused to let Jane move back home and never 
       said why. The mafia also refused to allow Jane to go to a much nicer, much 
       bigger and much cheaper place to live at another nursing home where Mother 
       could have some of her things. The tiny pig pen where Jane lived for 3 years 
       cost Jane about $90,000 a year. Money wasted was money wasted by them for  
       their fake billing hours and a grossly, over expensive cage.

52. Jaskowiak has said he has only seen Jane 2x after Jane was kidnapped. She was 
       his client and died just after Mother turned 99 years old. Why was he not 
       concerned about her welfare, health and happiness. Mother was only a bank 
       account to him and the mafia.

53. Jaskowiak claimed in May 2022 in a Zoom call, he saw Jane and she said she 
     liked the people, the food and her room. So Jaskowiak was saying Jane knew 
     what she wanted and had the cognitive abilities to decide that.

54. Jane wrote a letter to Weilheimer in April 2022. Jane said she wanted to go 
       home, she wanted Arthur to live there, she wanted a new lawyer and she 
       wanted to come to court to tell Weilheimer her wishes. But, Ledakis claimed 
      Jane did not know what she was saying and the letter was ignored. 

55. The mafia (including Ledakis) refused to say why in his next “evaluation” of 
        Mother, within 30 days, how Jane suddenly did not have the ability to know 
       what she wanted.

56. Why didn’t the mafia want Jane to know her house was going to be sold and 
       her possessions will be trashed? Mother had the right to make decisions about 
       her property. There is no room and no tables in her cage for anything from her 
       house and the things (valuable or not) that Arthur brings Mother are always 
       stolen by the “staff”. The mafia thinks telling Mother informtion might get Jane 
       upset. But, kidnapping Jane from her house against her will at age 96, forcing 
        her to stay with jsh against her will, drugging Mother by jsh, jsh refusing Jane 
       to go home, jsh refusing Jane to see or call her son, putting Jane on anti-
       depressents because Jane was so upset because Jane was forced to stay with 
        jsh and after 2 weeks at jsh, Jane had to be taken to the hospital, unconscious, 
       by ambulance, confined to bed for 6 weeks, treated for starvation, daily blood 
        tests (42 times), daily needles in the stomach to prevent blood clots (42 
        times), getting covid where she could have died and then dumped into her
        current pig pen, refused to go home by the mafia and not allowed to see 
         Arthur all the time, THAT IS NOT UPSETTING TO JANE?   WTF?

57. Logie told Arthur that jane only fainted because it was a hot day. Arthur 
       checked the weather reports for that day and in September 2021 of the forced 
       confinement at jsh’s house, the temperature never got above 77.

58. Logie lied. If it was only dehydration, at most it would only be an overnight 
        hospital visit for fluids, NOT 6 weeks for starvation.

59. Jaskowiak and the mafia refused to obey PA law Title 20 Section 5521 to ask 
       Jane what she wants and how she wants to live. Jane could have easily lived at 
       home. If Jane ever needed any extra help in daily needs, a female caregiver or 
       a person living at Lions Gate could help Jane with any needs. Arthur has always 
       been committed to helping his mother, especially after her husband died in 
        2013 . 

60. Jaskowiak and the mafia continued to make up complete lies about Arthur and 
      have used those lies to restrict and/or deny Arthur to be able to see Jane until 
      she died in July 2024. The lies they do not make up, the mafia always claimed 
      the never named “staff” said something that Arthur either said or did.  
      Jaskowiak and the mafia have never asked Arthur his side of any accusation. 
      With Jaskowiak/mafia, Arthur is always guilty of whatever they claim, contrary 
       to the basis of U.S. law. The corrupt judges weilheimer and sterling always 
       accepted those lies without proof.  

61. Jaskowaik has never cared or objected that pam blumer (guardian of person 
        Jane), since may 2022, the many lawyers blumer hired (including blumer’s 
         husband/lawyer bill who is jaskowiak’s friend) and care manager Deb Klock 
         who pam blumer kept on from the first guardian of person and estate, 
        dwayne Logie, have NO business charging his client Jane for their billing hours. 
         Jaskowaik is supposed to protect his client from being harmed in any way by 
          law. But, Jaskowaik will not stop the fraud on his client because all of them 
          and himself are part of this mafia. There was NEVER and contract signed or 
          information, written or oral by pam blumer that she was going to hire those 
           people and charge their billing hours to Jane. If she had told my ex-lawyer  
          and myself at the hearing, I would have refused to have blumer as a guardian 
          for my Mother. 

62. Pam blumer lied when she was appointed guardian of person. She claimed she 
        was a certified guardian, but she wasn’t and never was.

63. When pam blumer was hired, she said her rate was $100 an hour. Shortly after 
       being hired, she raised her rate to $125 an hour without asking permission 
       from guardian of estate fenstermacher or anyone.

64. Contract law is very specific. If a person did not ask for something, then he 
       cannot be charged for it, whether it is by a restaurant, auto mechanic, dentist, 
        etc. Jaskowiak knows contract law, but allows those other people to be paid 
        for their billing hours by Jane without any such agreement ever being made. 
       Jaskowiak allows the fraud billing because he and them are part of the 
        guardianship fraud on Mother for her money.

65. Jaskowiak in the guardianship video he made in October 2019 said guardians 
      cannot hire friends or family. But, he picked pam blumer and allowed her to 
      hire her husband as her lawyer and he hired many lawyers from his law firm. 
      All of them hired billed Mother. 

66. Jaskowiak has also allowed many, many thousands of dollars to be billed to 
      Jane by Ledakis, even though I exposed Ledakis’s “evaluations” on Jane as 
      frauds in the petition hearing in May 2021 and also the fact there is no proof 
      that Ledakis ever did any “evaluations” on Jane because Ledakis never audio or 
     videotaped them, especially since Ledakis knew they would be used for legal 
      reasons and to decide the fate of a 96, 97, and 98 year old woman’s health, 
       welfare and happiness until her death.

67. Even Ledakis’s “reports” from his so-called “evaluations” cannot be accepted 
      as factual because he never recorded his claimed “evaluations” of Jane, his 
      “reports” can apply to hundreds of other people with a simple cut and paste of 
        one person’s name on another. Ledakis continued to be the mafia’s “whore” 
         for the court for the money he was paid to lie for them.

68. On his recent “evaluation” of Jane, June 2023, to determine if I can be alone 
      with Jane without a paid liar (monitor) picked by pam blumer (of the mafia), 
      Ledakis claimed because “everyone” said I tell Jane things I am not supposed to 
       tell her, Ledakis thinks Arthur must continue to have a paid monitor that he 
      has to pay $75 per his 1 hour visit since November 2022. The mafia, including 
      Jaskowiak, weilheimer, blumer’s lawyers and jsh, refused to allow Arthur to use 
       a simple cell phone to record his sessions to prove and protect himself from 
       the lies the monitors are told to write in their reports to demonize Arthur.

69. The paid liars were allowed to lie and say they were with Mother for several 
        hours just to make more money after Arthur had left after one hour.

70.  Arthur continued to be demonized by the mafia because Arthur has been 
      exposing the guardianship scam on Jane for almost 3 years, including on his 
       news website section (forced deletion by Jaskowiak), on his 2 Go Fund Me sites 
       (forced deleted by Jaskowiak and on the weekly, nationwide radio show about 
      guardianship corruption. Jaskowiak always listened to the radio shows to see if 
      Arthur used Mother’s name so he could file another contempt of court order 
      for more money. He billed her for that time also. 

 71. Jaskowiak prosecuted Arthur twice for contempt of court being on that show 
        and put Arthur in prison twice for being on that show. Numerous times 
        Jaskowiak violated Arthur’s constitutional rights of freedom of speech, 
        freedom of the press and freedom of expression. Again, nobody in the mafia  
        ever asked Arthur his side of the story on any of those accusations by the 
        never named “staff”. The mafia  is saying Arthur is guilty by accusations by 
        never named “staff”. No judge or the lawyers ever heard of constitutional 
         rights and the basis of U.S. law? WTF?

72. The mafia had also claimed Arthur had “undue influence” over Jane. How? In 
       what way? Not at any time, from the petition hearing to now has anyone in 
      the Racket ever said what did Arthur ever get from Jane because of the claim I 
       had “undue influence” on Jane. More slander and liable from the Racket.

73. For over 3 years, I spent all of my money and lost my house to do what the 
      court’s hand picked “expert”, Ledakis, said: Jane can stay at home and with 
      Arthur there everything is fine. Nobody, including jsh, ever wanted Jane to 
       come home to live happy and healthy. It was part of the mafia’s “plan” to own 
        and control Mother like a car or dog.

74..Was Jane allowed to be kidnapped by Jaskowiak, Logie, jsh and Weilheimer 
      because she had a little forgetfulness? No, it was because Jane has a lot of 
       money and a house for the mafia. Jane could just as easily sit at home with her 
       loved possessions as she can in a tiny room, in solitary confinement, in a 
       sensory deprived environment with $90,000 of her money being wasted every 
      year and hundreds of thousands of dollars wasted on lawyer’s fees.

75. Jaskowiak and the mafia have claimed I tell Jane things I should not. But, in 
       Ledakis’s made up report from June 2023, Ledakis says Jane has basically a 
       very short memory and doesn’t remember important things. So why is  
       Jaskowiak/mafia making such noise about what they claim I am saying to Jane, 
        without any proof I did, but are also saying Jane doesn’t remember much.

76. Jaskowiak was in Jane’s very large, beautiful 3 bedroom, 3 bath house in a 
       private gated community several times and saw all of Jane’s antiques. There is 
       no reason, except if Jaskowiak is getting paid money from the nursing home, 
       why Jaskowiak and the others in the Racket would want to keep Jane in that 
       tiny locked down section, instead of back home. Weilheimer and the mafia’s 
       own so called “expert”, Ledakis, said Jane could live at home and be happy.

77. Why would jsh refuse to let her Mother go home or to a much nicer, much 
       bigger and much cheaper place to live and be happy? Why does Deb Klock, 
       who is known for stealing from her victims and overdosing her victims, never 
       wanted to see where and how Jane has lived for decades to know how Jane 
       should be living as compared to the tiny, locked in section where Jane lives 
        now and has not been allowed to the outside world for 2 years? How is that 
        confinement good for anyone, let alone a 99 year old woman with some 
        forgetfulness? 

78. Also, pam blumer, guardian of person to Jane for 2 years and part of the mafia   
       scam (along with her husband/lawyer bill), also has never been to Jane’s house 
       to see how Jane was living in her very large house. I asked to do that so blumer 
       could see how Mother should be living. Why does blumer think any person 
       should be confined to live in such a tiny cage until  death when they have such 
        a huge and beautiful house to live in forever and with all of their loved 
        possesions?

79. Why didn’t Jaskowiak demand Jane come to court to speak for herself? He 
      knows the rights and laws of the AIP. How can judge weilheimer (later judge 
      sterling) not want to see Jane, ask her what she wants, want to see pictures of 
      where Jane used to live compared to where and how she was forced to live? 
      Especially, at Jane’s elderly ages of 96, 97, 98, 99. Doesn’t Jane deserve to be 
       happy in her huge home of 21 years and with her Loved possessions? 

80. Jaskowiak has obviously never cared about how much money Jane was wasting 
       on fake billing hours. The reason is he is getting a lot of money from those 
        billing hours.

81. Jaskowiak never cared for the health and welfare of his client, Jane. He  
      allowed Jane to be emotionally abused be Jane being isolated, financially 
      abused, neglected personally and in healthcare and physical abuse because of 
      where and how jane is being caged. What good was he as her lawyer?

82. Jaskowiak knew or should have known that pam blumer lied abut her 
       certification being a guardian. Blumer claimed she was until I discovered she 
       was not. Jaskowiak never demanded she be fired for lying about her 
         certification. Why?

83. Jaskowiak knew from Ledakis transcript, at the petition hearing, that the 
       progress of memory loss depends on various conditions. Keeping Jane locked 
       up, in solitary confinement, in a sensory deprived environment, denying Jane 
       friends, denying her son to be with her, no phone in her room, denying Jane to 
       the outside world, denying Jane to send or receive letters, cards, gifts and 
       ministers, denying Jane to to be active mentally and physically is basically 
        killing Jane’s cognitive abilities.

84. Ledakis was in Mother’s large home and also in her cage. Why would he want 
       someone caged like an animal when he never said Mother had any mental or 
        behavior problems?

85 Ledakis also said in that same report that in Jane condition, she is open to being 
      taken advantage of financially, in other words financial exploitation. Jaskowiak 
      was one of those many people in the mafia stealing from Jane.

86. The Ledakis “report” of Jane in June 2023 was only a hit piece against Arthur. 
       Therefor, Jaskowiak knows that “report” Ledakis is totally biased and should 
       not be considered as truthful because it involves the welfare and happiness of 
       his client, Jane. Jaskowiak failed again as Mother’s lawyer.

87. Jaskowiak should have refused to allow any of the monitor’s “reports” in 
       because they had no recorded proof that they were real. Those reports are 
       doing grave harm to his client Jane. He failed as Mother’s lawyer to act in her 
        best interest.

88. Jaskowiak always knew Arthur was fighting for the health and welfare of Jane, 
       jaskowiak’s client. But, because he is part of a criminal enterprise, the mafia, 
       his only interest is making money off of Jane. 

89. Jaskowiak never solved any problems of Jane because he basically never saw 
       her or talked to her after Jane was kidnaped by jsh/logie. Since Jaskowiak 
       refused to let Jane have a phone in her room, if for her own safety since first 
       guardian Logie canceled Janes medical alert necklace, he had put jane in grave 
       danger because she fell many times because of the drugs Mother was given at 
       the pig pen  the slippery waxed floors, had a stroke or heart attack. What kind 
      of a lawyer is he?

90. Jaskowiak punished Arthur for using his right of freedom of speech, freedom of 
      the press and freedom of expression when jaskowiak filed his 3 fake contempt 
      of court charges that resulted Arthur going to prison 4 times where he could 
       have been murdered.

91. At NO time did Jaskowiak ever ask his client Jane if he wanted to file those 
      charges that could have killed her son. PA law of Rules for lawyers says if 
       lawyer does not do what a client wants, he must quit. 

92. Jaskowiak knew Jane had a home to go home to. But, he severely endangerd 
      his client’s life and welfare by keeping her in a nursing home where 39% of 
      people that die from covid are in nursing homes. None of the rooms in Janes 
      section have locks on the doors and there are men in her section. Men could 
       easily go into any woman’s room during the night and no staff would see it. 
        There are no video cameras at the staff desk and the staff were usually in the 
        TV/feeding room watching TV. The staff is almost never at their desk during 
        the night and jane has no phone to call for help or screams.

93. Jaskowiak allowed such stupid and childish rules to cause Jane to be upset by 
      blumers, including not allowing Arthur to walk Jane down the hall when he 
      left or to go into her room, even if one of their monitors is standing right there. 
       Nobody has ever accused Arthur of doing something that he should be banned 
       from doing those things. 

94. For 2 years, Arthur was being falsely accused of things by jaskowiak, 
       other lawyers, guardians, etc, but they never filed a petition to prove those 
       charges. In September 2023, Arthur filed a petition for them to prove their 
      charges. He titled it “Prove Arthur is a danger or menace to jne, in other words 
      either defecate or get off of the toilet. Jaskowiiak and the other lawyers 
       demanded sterling deny my petition. As part of this mafia, sterling denied my 
       petition. In other words a judge and lawyers say a person is guily of something 
        just by accusation? WTF?

95. Jaskowiak has allowed predatory billing for himself and the mafia just for his 
        and their financial benefit, at Jane’s expense. 

96. Jaskowiak continued to fail to realize that the guardians and guardianship  
        caused great mental, physical, psychological and monetary harm to Jane, his 
        client that he was responsible to. 

97. Jaskowiak failed to realize the guardians, especially the guardian of person was 
        spending down Jane’s estate. He did not care because he is doing the same 
        thing as members of the mafia. 

98. Jaskowiak continues to go along with the mafia by blaming Arthur for Jane’s 
       “agitation” and her legs being swollen, but none of the mafia ever wanted to 
       see if there were other reasons for Jane to be agitated, like maybe she wanted 
        to go home and see Arthur all of the time. It was always about demonizing 
       Arthur because he kept exposing the guardianship scam on Jane by the mafia. 

99. Jaskowiak never did anything for Jane’s welfare or happiness. His only purpose 
       was to line his pocket with Janes assets and to deny her son, Arthur, what she 
       wanted him to have.

100. While Jaskowiak and the mafia live great and enjoyed life at Jane’s expense 
        and pain, they are forcing Jane to live in a pig pen, in isolation until she died. Is 
        that their definition of guardianship and jaskowiak being jane’s lawyer?

100. Jaskowiak failed to have a medical doctor, especially Jane’s doctor of 21 years 
        testify at the petition hearing to prove Jane did not need any guardian, along 
        with all of the other experts Jaskowiak should have brought in to defend Jane. 
         Jaskowiak failed to have a neurologist to examine Jane to determine if there 
          was a medical problem causing any of Jane’s issues of memory. 

101. Jaskowiak knew the REAL expert of jane’s abilities was only Arthur, IF he 
          wanted to defend her against any guardianship. 

102. Jaskowiak allowed the mafia to keep Arthur out of the information that jsh 
         was allowed to have, including medical records at manatawny manor and at 
          Einstein Hospital.  

103. Jaskowiak knew the many times the mafia’s so-called paid liars (monitors) 
         fake reports of meetings of jane and arthur were used and based on never 
        named “staff” gossip and here say, but he always went along with it. His 
        obligation is to his client, as her lawyer and for her benefit, NOT his personal 
        hate of Arthur for exposing the scam Jaskowiak is directly a part of.

104. Jaskowiak deliberately shut down Arthur’s Go Fund Me sites (3 different 
          ones) so Arthur could not raise much needed money to pay his lawyer only as 
         a punishment to Arthur. Did Jaskowiak ever ask Jane what she wanted for her 
         son? Who did Jaskowiak ever work for: himself, the mafia or Jane?

105. Jaskowiak claimed Jane knew what she wanted when he claims he saw her in 
        about May 2022. But, a month earlier, when Jane wrote the letter to 
         Weilheimer, Jaskowiak claimed she did not know what she was saying.

106. Jaskowiak, because Arthur was a constant threat to the mafia’s scam on 
        Mother, filed a petition to cancel Arthur’s IPF abilities to file petitions for free 
         because Arthur was getting welfare because he spent all of his money for 
         lawyer fees and other costs to get Mother home.

107. Jaskowiak allowed not only Jane’s assets to be swindled, because Jaskowiak is 
         part of the mafia doing so, but he is also allowing money to be stolen from 
          Arthur’s future inheritance. 

108. Jaskowaik/mafia never provided any evidence that Arthur ever said or did 
        anything to cause Jane harm or caused her to be sad. The mafia has used Jane 
         only for their own greedy, sadistic financial benefit.

109. Jaskowiak, before the petition hearing, saw the many notes of affection Jane 
        left for Arthur at various times. But, at the petition trial, when Arthur 
        presented copies of those notes to show how much Jane trusted and loved 
        Arthur, Jaskowiak claimed he wasn’t sure if they were the same notes. He 
         could have had Jane come in to testify, but he did not want the mafia to see 
        Jane did not need any guardians with Jane’s other testimony. 

110. As Jane’s lawyer, jaskowiak’s job was to protect her from danger. A security 
        guard or guardian of person or estate job is to protect lives and property. 
        Jakowiak failed to protect Jane from criminal activity of theft, financial 
        exploitation of the elderly, fraud, elder abuse, isolation, medical neglect and 
          others from the mafia because he is in the mafia, basically its leader.

111. To Jaskowiak, like the Mafia, its nothing personal, it’s just business.

112. Jaskowiak failed/refused to oversee what the blumers and fenstermacher 
         were not doing as guardians that was causing Jane both financial losses and 
         pain and suffering being kept in solitary confinement and in a sensory 
          deprived environment for years and away from her son, who she loved.

113. Jaskowiak never wanted to follow Ledakis’s findings that Jane could live at 
        home and with Arthur happy because then the house would not be sold and 
        less money for the mafia pot.

114. Jaskowiak wanted a “cover” of secrecy on Jane’s case, not to protect her 
         privacy as he claimed many times, but to help protect the scam by the mafia 
           on Jane and on his other clients.

115. If jaskowiak and the mafia thought I was “agitating” Jane, why didn’t they ask 
         Jane. Jane never refused my phone calls and never refused my visits.

116. Did Jaskowiak order the staff to spy on Jane and Arthur by listening at the 
        door, listening on the phone calls between Jane and Arthur and through the 
         intercom as they did when Arthur was in Janes room for the lunches they 
          used to have? 

117. Why did Jaskowaik, who knew what here say is, why did he allow the 
         continuous accusations against  Arthur based only on here say, resulting in 
          less visits and more wasted money by Arthur for those visits?

118. Why didn’t Jaskowiak demand a trial so all the evidence against Arthur would 
          be in a actual trial where Arthur had the right to see his accusers (based on 
           US law) and Jaskowiak could prove his accusations against Arthur?

119. Why didn’t jaskowaik and weilheimer take the advice of their own picked 
          “expert” Ledakis and let Jane stay home?

120. Why did Jaskowiak allow deb Klock to stay on and drain Jane’s finances? Only 
         pam blumer was hired, no body else. In contract law, unless both sides agree 
         to something, it cannot be done, let alone having a person (Jane) pay for 
         somebody’s part of their business, such as hiring lawyers, care managers, 
       billing for travel, etc as blumer has done and billed Jane, especially for all the 
       lawyers blumer has hired without Jane’s permission, as per PA title 20, section 
         5521.

121. Why did Jaskowiak allow jsh to dictate how her Mother will be deprived of 
         basics living conditions, such as a phone in her room to call friends and have 
         friends call her, visits from friends, visits from ministers, letters and cards 
          from friends, travel to her home to see her possessions, etc.

122. Jaskowiak knew the law and the constitution. Jane had the right to religion 
          and denying Jane to see ministers, including Arthur, is a violation of Jane’s 
          constitutional rights.

123. Why did jaskowiak think Jane would be satisfied with only seeing Arthur for 1 
         hour 3 times a week and much less later, if at all? Based on 16 hour days (8 
         hours for sleep) from August 25 2021 until July 2 2024 when mother died, out 
         of a possible 24,700 hours Jane could have been with Arthur, she was only 
         allowed to see him for 224 hours. From may 2022 to frbruary 2023 when she 
         quit, pam blumer had banned all phone calls to and from Arthur based only 
          on the “staff” reports of here say. 

124. Did Jaskowiak know there are ongoing cases of covid at the pig pen? If not, 
         why not? If he knew, why did he keep her there when Mother could have get 
         covid again and die a very slow and painfull death in her eldely years when 
           she could have been living safe in her home?

125. Why did Jaskowiak allow Jane to be punished by not allowing her to see her 
          much loved son at age 96, 97, 98, 99 when she could die anytime or have a 
          stroke and forget who Arthur is? No proof against Arthur means not guilty, 
          that is the law.

126. Was Jaskowiak’s lack of attention to his client, Jane, typical of how court 
           assigned lawyers to victims is to be expected?

127. Why did jaskowiak take Mother’s normal, happy, healthy and peaceful life 
         and turn it into pain, suffering, torment, lonliness and solitary confinement in 
         a locked down section with people with mental and behavior problems and 
        no contact with the outside world? The only one who is happy is Jaskowiak 
          and the mafia because they are stealing Jane’s money, her house and her 
          loved possessions.

128. Jane’s fake guardianship was based on fraud on the court, by the court and by 
         the mafia.

129. Jaskowiak and the mafia fail to realize that if Jane was “agitated” (who 
        wouldn’t be at any age in solitary confinement) it is not because of Arthur, it is 
         because Jane knows she should not be there and wants to go home.

130. Jane still had the cognitive ability to know if she rebels, she will be drugged.

131. Jaskowiak never cared that anything from home that Jane wanted or Arthur 
        brought to her will be stolen by the staff. Because of that, Jane is deprived of 
          her loved possessions and that makes her very lonely and sad.

132. Jaskowiak knew Weilheimer was using the court as a weapon, which is 
        against the law, because Arthur was exposing the mafia’s scam. But, 
         Jaskowiak used it as retaliation on Arthur because Arthur is exposing the 
         scam also on the radio show.

133. Jaskowiak/mafia were always more concerned in punishing Arthur than the 
         happiness and wellbeing of Jane.

134. Why did Jaskowaik, after 48 paid visits by Arthur, still want Arthur to waste 
         more of his money, including welfare that he had been on for over a year 
         because of massive legal fees, when there was still no evidence that Arthur 
          had done anything wrong to Jane? Why didn’t anyone ever ask Jane if Arthur 
          did anything to “agitate” her?

135. Why did Jaskowiak allow Jane to only see her son for 1 hour 3x a week since 
        September 2021 for about 6 months then reduced drastically because of the 
        made up accusations by the mafia. There was never any proven reason why 
         Weilheimer (then sterling) should have put any visit restrictions to start with. 
         It was because Arthur had exposed the fake “evaluations” Ledakis did on 
         people that labeled them incapacitated when they were not.

136. If pam blumer suspected Arthur of telling Jane something wrong that he was told not to tell her, why didn’t she pay for those monitors, instead of forcing jane or Arthur to pay the monitors which was actually only giving a “job” to one of blumer’s out of work friends. Jaskowiak and fenstermacher should have stopped blumer from doing that to Arthur because if jaskowiak or pam blumer had asked jane if she wanted Arthur to pay for those visits, jane would have said no.

137. Did Jaskowiak know what jsh did to Jane while Jane was at jsh’s house that 
        put Jane, his client, in the hospital for 6 weeks, confined to bed and treated 
        for starvation? If jaskowiak knew, why would he allow jsh to have private visits 
         with Mother? Jsh was a danger to Mother and her life, welfare and 
         happiness.

138. Why was Jaskowiak so sure (is he?) that Ledakis actually did any evaluation on 
         Jane? Why doesn’t jaskowiak ask for proof since jane has had to pay Ledakis 
         tens of  thousands of dollars for the various “evaluations” ledakis “did” to   
         Mother? Why didn’t fenstermacher demand proof the evaluations were given 
         before fenstermacher paid Ledakis?

139. Why was Jaskowiak so anxious to sell Jane’s house and trash all of her loved 
         possessions and evict Arthur WITHOUT ever asking his client Jane who has 
         the authority to say no? The answer is the mafia wanted all of Jane’s money 
         into their easy to reach bank account. 

140. When did Jaskowiak know about filing any wiretap charges on Arthur? What 
         was his point for doing so and did he ever ask Jane if she wanted him to? Why 
          isn’t Jaskowiak more concerned with getting Jane back home and her 
          happiness and welfare.

141. Jaskowaik was in Jane’s beautiful, large home several times. Why would he 
         want her to live in that tiny pig pen (that he said he was in mid 2022 to talk to 
         Jane) until she died. Did Jaskowiak know about federal and state laws and PA 
        title 20, section 5521 regarding how a victim should live and the power the 
         victim has to decide their own life?

142. Since Jaskowiak knew that I went to DA Steele’s office to file criminal  
        complaints against the mafia and judge weilheimer and the detective told 
        Weilheimer I did so, why didn’t jaskowiak ask Weilheimer to recuse herself for 
        another judge so any court decisions would be fair to Arthur, his client’s son? 
        Jaskowiak is totally ignoring his client and attacking Arthur for his personal 
         hate of Arthur for exposing the mafia scam.

143. Why didn’t jaskowiak care that he was not acting in good faith or in any 
          capacity to be Jane’s lawyer for her benefit?

144. What did Jaskowiak do that helped Mother verus his own selfish greed of 
          lining his pockets with the money of a 96, 97, 98, 99 year old woman?

145. Why didn’t jaskowiak and any of the mafia want to get Jane back home and to 
         her much loved possessions where Ledakis said Jane could live happy, healthy 
         and much, much, much cheaper as Jane was living before this guardianship 
           fraud on her by jsh? 

146. If Jaskowiak was so sure of what Arthur had done wrong, why didn’t he have 
         an actual trial and allow all evidence and subpoenas? Because Jaskowiak 
         knew Arthur would be entitled to bring Jane in who would say what she 
         wanted, including she wanted to go home and also say Arthur never got her 
        “agitated”.

147. Jaskowaik never cited one fact that bringing Jane to court would get her 
         upset. But, he thinks dragging a 96 year old person from her house would 
        NOT get Jane upset by forcing her to go from her very large house to a tiny pig 
         pen, locked in with no place to go and no one to talk to?

148. Jaskowaik was satisfied how his client was living in a cage, in solitary 
        confinement for 3 years. Would he want the same treatment for himself or his 
         Mother?

149. Jaskowiak never explained why his client had to be locked in a section with 
        people with mental and behavior problems. Why?

150. If jaskowiak was NOT pleased with how Jane, his client, was being caged and 
         how she was forced to live, then why didn’t he demand Mother go home 
          where Ledakis said she should be.

151. Jane did not need any special daily services, so why didn’t jaskowiak want 
         Jane back home? Why did Jane have to live there and if not at home, why not 
         a much nicer, much bigger and much cheaper place where Jane would be 
          with much nicer people and have some of her loved possesions and live in 
         private. Arthur always found those much nicer places, but nobody in the 
          mafia wanted Jane to leave MM. Why? Were they getting paid by MM to 
          keep her there to fill a bed and to make money?

152. Why was jsh always kept in the “circle” of information and favors of the 
         guardians, their lawyers and jaskowiak, but not Arthur. Arthur never 
         mistreated Jane and never tried to steal money from Mother like jsh had tried 
         to do many times with the help of fenstermacher and Arthur always stopped 
          jsh’s money grab attempts.

153. Jaskowaik claimed in mid 2022 that Jane liked it at the pig pen. If so, why has 
         Jane kept most of her things packed in bags by the door since she was there 
          and hoping to go home?

154. There has been no evidence cited that Jane would be upset if she went to 
         court. Why was jaskowiak so afraid of letting his client say what she wants?   
         Because jaskowiak knew Jane will say what she wants. Mother would say she 
         wanted to go home, live her happy life as she was before jsh wanted to steal 
        her money and have Arthur there to live with her as he had been for almost 2 
         years.

155. Jane was not being treated at MM for anything mentally or physically, in fact 
          Jane has constantly been mistreated by MM pertaining to her mental and 
         physical health and happiness.

156. The mafia’s motto for Jane: Grab her, keep her, bleed her.

157. Why did jaskowiak still insist on more paid visits by Arthur without letting 
          Arthur protect himself from the lies about him by the hired monitors by 
          blumer by having a simple cell phone record the sessions. Why have 
          monitors at all anymore when about 5 months ago, brandy said all of the 
          visits with Jane and Arthur were loving and happy? What was the point, 
         except to punish Arthur by wasting his money for exposing the guardianship 
         scam on Jane.

158. Jaskowiak knew the constitution. Why was he allowing the gross 
          mistreatment of Jane which violates the 8th amendment that bans cruel and 
         unusual punishment? Jane went from total freedom to isolation and solitary 
        confinement for no reason is violation of that amendment.

159. Jaskowaik demanded and got Arthur to take down pictures of Jane on 
        Arthur’s original news website www.protectmyparents.us because Jaskowiak 
         claimed it violated her privacy. Did he ask her as he had to under Title 20 
         section 5521? Why wasn’t jaskowiak more concerned about Jane’s health and 
        happiness than a few beautiful pictures of Jane?

160. Why didn’t Jaskowaik defend Jane against Ledakis’s fake “evaluation” that 
         Ledakis admitted he had no independent proof of accuracy and Ledakis had 
         NO proof that he ever gave such an “evaluation” at all? Jaskowaik was 
         obligated to defend Jane as Jane’s lawyer.

161.  Why didn’t Jaskowaik attack Ledakis’s report because it had no examples 
       that Jane did not know right from wrong and did not have common sense? 
        People knowing right from wrong and having common sense are what are 
        needed for people to make decisions and live on their own without any 
       guardians. I knew Mother better than anyone, especially a quack using his 
       made up evaluation with no proof it was ever given to Mother. I knew Mother 
        did not need any “guardians”.  

162. Under Jaskowaiks ownership of Jane, look how Jane’s mental health, 
         memory, physical health, financial status and happiness dramatically 
          declined.

163. Jaskowiak knew that Arthur’s restrictions of visits were to punish Arthur and 
         retaliation to Arthur for exposing the mafia’s scam on Jane.

164. Jaskowiak never stated why Jane needs to be there in solitary confinement, in 
         a sensory deprived environment, and got no physical exercise and no 
         cognitive stimulation instead of Jane being at home where she had no 
         problems of any type and was still driving her car safely.

165. Jaskowaik put his efforts into attacking Arthur with slander and liable instead 
          of defending and protecting Jane during her 3 years as their slave. 

166. With a memory issue and been declared “incapacitated”, Jane was classified 
        as being disabled under the ADA. Jaskowiak did nothing to accommodate 
          Jane’s need’s, both mental, physical and proper housing needs.

167. Jaskowiak deliberately and allowed others in the mafia to slander and liable 
        Arthur by claiming Arthur was the only reason why Jane’s legs were swollen 
         because of the alledged fresh food Arthur was only bringing Jane and himself 
         for lunch 3 times a week, when Jane was  being fed unknown types and 
         processed foods 20 meals a week. Jane never had any food restrictions and 
        no food allegies. Neither Jaskowiak or the others in the mafia ever checked to 
        see if there were other reasons for Jane’s legs to be extremely swollen until 
           she died. A blood clot could have been the reason for swollen legs and 
           Mother could have had a stroke from it or died from it. to this day.

168. It was ONLY Arthur who saw Jane’s legs swollen 2 days after they became 
         swollen and constantly was demanding Jane go to the hospital for tests to see 
         if she had a blood clot. Nobody, including Jaskowiak, klock and blumer or 
        Logie saw them and never wanted to do anything about them, except blame 
         Arthur. It has been only Arthur that kept reporting that the staff at MM was 
          not doing what the house doctor said they should regarding taking care of 
          Jane’s legs.

169. Neither jaskowiak, logie, klock, blumers or Ledakis ever checked to see if 
         Jane’s memory issue was medical, instead they just wrote it off as being 
         alzheimers because of Jane’s age. That is called age discrimination.

170. According to the ADA (Americans with Disabilities Act), disability rights are 
         civil rights. Jaskowiak, klock and blumers continued to violate Jane’s civil 
         rights.

171. Mother’s physical, mental and medical health and her financial wellbeing and 
         her happiness were far worse off under the ownership of jaskowaik, blumer, 
         logie, klock, gelsinger than BEFORE Mother was guardianized.

172. Why wasn’t Jaskowaik keeping in constant contact with Jane? He could have, 
         but Jane never was allowed to have a phone by him, logie, klock, blumers or  
          jsh. Why?

173. Why did jaskowiak deny Jane reading materials, that Arthur always brought 
          her, for her enjoyment and cognitive stimulation?

174. Why did Jaskowaik try to ignore the fact that when there are accusations by 
         the mafia, THEY have to prove them? Arthur does NOT have to prove he is 
         innocent under U.S. law.

175. Since Jane still did not need any special daily care, why did jaskowaik never 
       demand Jane go back home to live happy?

176. Did jaskowaik know about klocks history of stealing and over drugging of 
         victims? If not, why not since those people are involved with his client?

177. Did jaskowiak care that if Jane’s house was sold and all of her loved 
        possessions are trashed, then what will jane have anymore of hers? Did 
         jaskowaik think that Jane should just sleep all day until she dies alone and 
         sad? Is this how Jaskowaik deals with his clients?

178. How can jaskowaik deny that he and the mafia are the ones causing Jane to 
        be agitated because she is being forced to stay in her tiny room until she dies 
         instead of being in her large home with all of her loved possessions? Jane’s 
        ONLY “crime” was she had a little forgetfulness. That is no reason to be 
        kidnapped by jsh and forced to live in solitary confinement, away from the 
        outside world, until Jane died and having her life savings stolen by jaskowiak, 
         blumer, klock, gelsinger and other lawyers and jsh.

179. Fenstermacher, guardian of estate for Jane for over 2 years allowed those 
         thefts and waste of Mothers money to go on without objecting to any of it 
          even when Arthur proved the money was being stolen and wasted by the 
           mafia. 


           With all of those reasons stated and proof of Jaskowaiks corruption, gross negligence of Jane endangering Jane’s health, welfare and happiness just for his own financial greed, Jaskowiak should not be a lawyer. He never represented his client, my Mother, but only had been representing his own financial interests and those of the mafia. Jaskowaik is not only guilty of malpractice but, also financial exploitation of the elderly. He has put his greed above those needs of a very elderly woman who only wanted to go home and live happily with her son while she still could.
 










